
W okresie sprawozdawczym od  30 kwietnia do 3 czerwca  2008 r. realizowałem 
następujące  zadania :

I. Ustaliłem projekty uchwał Rady będące przedmiotem obrad XXIII – dzisiejszej sesji .

II. Ustaliłem sposób wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych w trakcie obrad 
 XXI  i XXII  sesji .

W czasie  obrad  XXI  i   XXII  sesji  Rady Miejskiej  w Kłodawie,  która  odbyła  się 
w dniu  30 kwietnia i 16 maja 2008r. Rada Miejska w Kłodawie podjęła 19 uchwał.
Wszystkie uchwały objęte zostały zakresem nadzoru Wojewody i przesłane do Oddziału Prawnego 
i  Nadzoru  Wielkopolskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Koninie,  natomiast  uchwały  objęte 
zakresem  nadzoru  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  przesłane  zostały  do  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej.
Uchwały  przekazane  zostały  do  właściwych  komórek  organizacyjnych  Urzędu  oraz 
zainteresowanym jednostkom organizacyjnym w celu realizacji.

III.W okresie sprawozdawczym wydałem 9  zarządzeń

- Zarządzenie Nr 28/08 z 29 kwietnia 2008 r. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości rolnej 
położonej w Janczewach
-  Zarządzenie Nr 30/08 z  14 maja 2008 r.  w sprawie informacji  o wykonaniu budżetu gminy 
Kłodawa za 2007 rok
-  Zarządzenie  Nr  32/08 z  14  maja  2008  r.  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowych 
położonych w Dąbrówce Gm. Kłodawa
-  Zarządzenie  Nr  33/08  z  14  maja  2008  r.  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowych 
położonych w Korzeczniku Gm. Kłodawa,
-  Zarządzenie  Nr  34/08 z  14  maja  2008  r.  w  sprawie  wzięcia  w  nieodpłatne  użyczenie 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Cząstków Gm.Kłodawa
- Zarządzenie Nr 35/08 z 14 maja 2008 r. w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 
własność gminy Kłodawa wraz z  oddaniem we współużytkowanie  wieczyste  ułamkowej  części 
gruntu
-  Zarządzenie Nr 38/08  z  14 maja 2008 r. zmieniające uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Kłodawa na 2008 rok
-  Zarządzenie  Nr  39/08  z  26  maja  2008  r.  w  sprawie  przeprowadzenia  rokowań  na  zbycie 
nieruchomości rolnej położonej w Janczewach.
-  Zarządzenie  Nr  40/08  z  30  maja  2008  r.  w  sprawie  sprzedaży  lokali  mieszkalnych  wraz  
z oddaniem we współużytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu.

IV. W zakresie zamówień publicznych

1.  W dniu  7  maja  br.  w Urzędzie  Miasta  i  Gminy Kłodawa,  odbyło  się  otwarcie  ofert,  które 
wykonawcy złożyli  w przetargu nieograniczonym na budowę kanalizacji sanitarnej i deszczowej 
w Kłodawie. W wymaganym terminie wpłynęło 10 ważnych ofert. Burmistrz Kłodawy w dniu 27 
maja  wybrał  wykonawcę.  Najkorzystniejszą  ofertę  cenową,  jednocześnie  spełniającą  wszystkie 
postawione wykonawcom warunki złożył  Zakład Usługowy Budownictwa Wiejskiego - Tadeusz 
Wawrzyniak  z  Tuliszkowa.  Zdecydowano  się  na  budowę  kanalizacji  z  rur  kamionkowych. 
Zaoferowana cena za budowę kanalizacji z wykorzystaniem rur kamionkowych to  4 557 922,65zł.  
W dniu 4 czerwca podpisana została umowa z wykonawcą.



- 2 -

2. W dniu 30 maja 2008 r wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 
przetargu nieograniczonego na przebudowę ulic i dróg gminnych. Przebudowa ma być wykonana 
metodą  podwójnego  powierzchniowego  utrwalenia  nawierzchni,  polegająca  na  spryskaniu 
podbudowy emulsją  asfaltową.  Ogłoszony przetarg  na  roboty budowlane  obejmuje  5 zadań,  tj. 
przebudowa ulicy 11 Listopada w Kłodawie (0,35km) oraz przebudowę dróg gminnych: Kłodawa - 
Głogowa - Zbójno (2,76km), Dębina - Leszcze (0,8km), Marynki - Rysiny Kolonia (1,9km), a także 
przebudowa drogi  przebiegającej  przez  wieś  Korzecznik  (0,75km).  Całkowita  długość  dróg,  na 
których zostanie wykonana nowa podbudowa oraz nawierzchnia to ponad 6,5 km. Otwarcie ofert 
nastąpi  20 czerwca.  Termin wykonania i  odbioru wszystkich 5 zadań wyznaczony został  na 12 
września br.

3.  Wszczęto  postępowanie  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu 
nieograniczonego na przebudowę drogi gminnej Korzecznik- Parcele- do granicy z Gminy Babiak. 
Oferty mają być składane z opcją wariantową. W przypadku uzyskania dofinansowania ze środków 
unijnych  przebudowa  będzie  wykonana  jako  położenie  asfaltu,  natomiast  w  przypadku  nie 
zakwalifikowania  się  wniosku  do  dofinansowania,  przebudowa  ma  być  wykonana  metodą 
podwójnego powierzchniowego utrwalenia nawierzchni. 

V. W zakresie inwestycji

Spisano  protokół  odbioru  budowy  boiska  wielofunkcyjnego  przy  Zespole  Szkół  Nr  2. 
Boisko wielofunkcyjne spełnia funkcję boiska do piłki siatkowej, koszykowej, piłki ręcznej oraz 
tenisa  ziemnego.  Płyta  boiska  o  wymiarach  22  x  44  m  z  trawy  syntetycznej  o  włóknach 
polipropylenowych  fibrylowanych  o  wysokości  15  mm  obsypanych  piaskiem  kwarcowym. 
Generalnym  wykonawcą  robót,  była  FIRMA  KASZUB  z  Kiełpina.  Podwykonawcą  drenażu 
i  podbudowy  boiska  był  Zakład  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Kłodawie,  który  był  również 
wykonawcą instalacji oświetlenia. Wykonawcą dojazdu do boiska z kostki brukowej wraz z zatoką 
parkingową był Zarząd i Budynków i Usług Komunalnych w Kłodawie.

Koszty:

- budowa boiska - 309 935,74 zł

- oświetlenie -   23 854,60 zł

- dojazd z parkingiem -   25 000,00 zł  

Inwestycja została dofinansowana przez Ministra Sportu i Turystyki ze środków Funduszu Rozwoju 
Kultury Fizycznej w wysokości 119 600,00 zł .

VI.  W zakresie spraw kadrowych 

-  Ogłoszony 29 kwietnia  br.  konkurs na wolne stanowisko urzędnicze ds. Ochrony Środowiska 
i  Zamówień  Publicznych  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  w  Kłodawie  pozostał  
bez rozstrzygnięcia. Na konkurs wpłynęły dwie oferty, z których jedna spełniała wymogi formalne. 
Po przeprowadzeniu rozmowy kwalifikacyjnej Komisja Rekrutacyjna  wybrała kandydatkę na w/w 
stanowisko,  jednak  osoba  ta  nie  przyjęła  zaproponowanych  warunków  pracy  i  płacy.  
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- 30 maja br. zostały ogłoszone trzy konkursy na następujące wolne stanowiska :

1) na stanowisko ds. funduszy europejskich,
2) na stanowisko ds. inwestycji w ochronie środowiska i zamówień publicznych, 
3) na stanowisko Z-cy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego

   Oferty można składać do 13 czerwca 2008 r.

W dniach  8  ,  9  i  19  maja  2008 r.  została   przeprowadzona    w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  
w  Kłodawie  kontrola  Państwowej  Inspekcji  Pracy  w  Koninie  .  Nie  stwierdzono  uchybień 
w prowadzeniu dokumentacji  kadrowo-płacowej.  Zgłoszono jedynie  zastrzeżenia  w zakresie  nie 
wykorzystania  przez  kilku  pracowników  zaległych  urlopów  wypoczynkowych.  Zgodnie 
z zaleceniami  urlopy zostaną udzielone w miesiącu czerwcu br.

VII. Ponadto w okresie sprawozdawczym

1. W zakresie spraw mieszkaniowych

I . S p r a w y   l o k a l o w e
   
W  wykonaniu  Uchwały  Rady Miejskiej  w Kłodawie  nr  94/07  z  dnia  27  września  2007 roku 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  wolnych  lokali  mieszkalnych  stanowiących  własność 
gminy Kłodawa zostały zbyte 2 lokale mieszkalne w drodze ustnego przetargu nieograniczonego:

1. Lokal położony w Kłodawie przy ul. St. Kard. Wyszyńskiego 46/2 o pow. użytkowej 30,57 
m2 wraz  z  piwnicą  o pow.  6,65 m2.  Cena wywoławcza  lokalu  wynosiła  27 510,00  zł. 
W wyniku przetargu uzyskano cenę 40 670,00 zł.

2. Lokal  położony w Kłodawie  przy ulicy Górniczej  8/6  o pow. użytkowej  68,9 m2 wraz 
z  piwnicą o pow. 8,7 m2.  Cena wywoławcza  lokalu  wynosiła  55 450,00 zł.  W wyniku 
przetargu uzyskano cenę 56 010, 00 zł.      

II.  D o d a t k i   m i e s z k a n i o w e 
W miesiącu maju wypłacono 227 dodatków mieszkaniowych na kwotę   28 176,32

2. W zakresie kontroli wewnętrznej

I. Burmistrz Kłodawy w dniu 5 maja 2008 powołał Komisję Wewnętrzną Urzędu do kompleksowej 
oceny protokołów i sporządzenia wniosków końcowych z przeprowadzonych kontroli działalności 
Zarządu Budynków i Usług Komunalnych za lata 2006-2007. Przedmiotem tej oceny miało być 
zbadanie, czy w kontrolowanym Zakładzie naruszono obowiązujące przepisy prawne oraz czy nie 
stwierdza  się  działania  na  szkodę firmy.  W dniu 8 maja  2008r.  przeprowadzono konsultacje  z 
pracownikami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koninie w tym zakresie. W dniu 26 maja 2008 
odbyło się posiedzenie Wewnętrznej Komisji Urzędu, na którym opracowano wnioski końcowe:

1. Zawiadomienie  o  podejrzeniu  popełnienia  przestępstwa-  skierowane  do  Prokuratury 
Rejonowa  w Kole,

2. Zawiadomienie o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych- skierowane do 
Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu.

II.  W  dniu  28.05.2008r  w  Szkole  Podstawowej  w  Bierzwiennej  Długiej  została  rozpoczęta 
kompleksowa kontrola wewnętrzna dotycząca działalności jednostki za IV kwartał 2007 oraz za 
I kwartał 2008. 
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3. W zakresie oświaty

-wydano 304 decyzji przyznających stypendia socjalne uczniom pochodzącym z najbiedniejszych 
rodzin. Ogólna wysokość rozdzielonych środków to 82 020,00 zł.
-podpisano umowę z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w sprawie 
realizacji  programu „UCZEŃ NA WSI”.   Na mocy umowy Urząd  otrzyma  kwotę 17 900,00. 
Kwota ta przyznana będzie 16 uczniom niepełnosprawnym z obszaru wiejskiego Gminy Kłodawa 
na pomoc w zdobywaniu wykształcenia.
-rozpisano konkursy na stanowisko dyrektorów w Zespole Szkół Nr 2 w Kłodawie, Przedszkolu Nr 
1  w  Kłodawie  i  Szkole  Podstawowej  w  Dębinie.  Termin  składania  ofert  upływa  20  czerwca, 
rozstrzygnięcie konkursów nastąpi na początku lipca.
-zatwierdzono arkusze organizacyjne szkół na rok szkolny 2008/2009.

VIII. W zakresie spraw samorządowych

3 maja 2008r.odbyła  się uroczystość 217 rocznicy uchwalenia  Konstytucji  3 Maja. O godzinie 
10:30  w  kościele  parafialonym  w  Kłodawie  odbyła  się  Msza  Święta  za  Ojczyznę,  po  której 
uczestnicy uroczystości przemaszerowali na Plac Wolności. Kombatanci, Burmistrz Kłodawy oraz 
licznie  zgromadzone  delegacje  złożyły  wiązanki  kwiatów  pod  pomnikiem  poświęconym 
mieszkańcom Kłodawy poległym  za  Ojczyznę.  Obchody zakończyły  się  w Gminnym  Ośrodku 
Kultury  koncertem Chóru Komendy Wojewódzkiej Policji z Poznania.

3 maja 2008r. uczestniczyłem w obchodach z okazji święta strażaków, uroczystość była okazją do 
przekazania sprzętu bojowego dla OSP Kłodawa w postaci:  aparaty powietrzne,  buty,  mundury, 
latarka, rękawice, kominiarki.

15 maja 2008 r. odbyło się spotkanie z Panem Piotrem Łągiewczykiem przedstawicielem  spółki 
Oświetlenie  Uliczne  i  Drogowe z  Kalisza,  który poinformował,  iż  Rejon Energetyczny planuje 
w miesiącach kwiecień - maj 2009 r. likwidację napowietrznej sieci energetycznej w ul. 3 Maja, 
Kościuszki  i   Dąbrowskiego  w  Kłodawie.  W  związku  z  tym,  że  na  istniejących  słupach 
energetycznych  zawieszone  są  lampy  oświetlenia  ulicznego  w/w  ulice  oraz  tereny  pomiedzy 
blokami zostałyby pozbawione oświetlenia. Zachodzi zatem konieczność wybudowania nowej linii 
oświetleniowej. Szacunkowy koszt budowy wynosi około 120.000 zł. Spółka  na realizację w/w 
zadania może przeznaczyć kwotę 33 000 zł. O dofinansowanie zadania na kwotę 87 000 zł  spółka 
zamierza się zwrócić z wnioskiem do gminy.

15  maja  2008r. podpisałem  porozumienie  z  komendą  wojewódzką  i  powiatową  Państwowej 
Straży Pożarnej o włączeniu kłodawskiej jednostki do wojewódzkiego obwodu operacyjnego, tzn. 
że  nasza  jednostka  w  razie  potrzeby  będzie  dysponowana  na  obszar  województwa  jako  siły 
szybkiego reagowania.   

17  maja  2008r. odbyło  się  II  Święto  Kwitnącego  Rzepaku  połączone  z  III  Powiatowymi 
Spotkaniami z Folklorem . Seminarium naukowe na temat: „Gleba + Rzepak+ Słońce=Energia”, 
które rozpoczynało obchody , miało miejsce w sali konferencyjnej udostępnionej przez Kutnowską 
Hodowlę Buraka Cukrowego w Straszkowie, natomiast główne uroczystości i część artystyczna na 
Stadionie  Sportowym  w Kłodawie.  Punktem kulminacyjnym  uroczystości  była  dekoracja  króla 
i królowej rzepaku, którymi zostali Czesław Janicki i Joanna Pawłowska. Burmistrz Kłodawy Józef 
Chudy oraz Starosta Kolski Wieńczysław Oblizajek ukoronowali wybranych i nałożyli królewskie 
peleryny. 
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Uczniowie Zespołu Szkół Nr 1 w Kłodawie przygotowali autorski program artystyczny na temat 
uprawy rzepaku.
W  ramach  Powiatowych  Spotkań  z  Folklorem  zaprezentowały  się  zespoły  ludowe  z  powiatu 
kolskiego.  Gwiazdą  obchodów  był  zespół”Cliver”,  który  zgromadził  przed  sceną  liczną 
publiczność. Na zakończenie dnia odbyła się majówka dla mieszkańców gminy.

20 maja 2008 r. uczestniczyłem w  Forum „Moje Boisko-ORLIK 2012”. W spotkaniu wzięli udział 
Minister  Sportu  i  Turystyki  Mirosław Drzewiecki,  Podsekretarz  Stanu  w  Ministerstwie  Sportu 
i Turystyki  Tomasz Półgrabski, prezes Polskiego Stowarzyszenia Rozwoju Infrastruktury Sportu 
i  Rekreacji  Andrzej  Kraśnicki  oraz  przedstawiciele  samorządów  zainteresowanych 
i uczestniczących w Programie "Moje Boisko-ORLIK 2012”.  Podczas Forum odbyła się wystawa 
produktów i usług firm w zakresie: budowy i wyposażenia boisk sportowych . W trakcie Forum 
trwały  również  konsultacje  w  zakresie  realizacji  programu  "Moje  Boisko-ORLIK  2012" 
z  przedstawicielami  Ministerstwa  Sportu  i  Turystyki  oraz  Polskiego  Stowarzyszenia  Rozwoju 
Infrastruktury Sportu i Rekreacji. Odbyły się także prezentacje multimedialne i wystąpienia firm 
biorących udział  w Forum.

24  maja  2008r. uczestniczyłem  w  zorganizowanym  przez  Krajowe  Stowarzyszenie  Sołtysów 
Ogólnopolskim Zjeździe  Sołtysów i Środowisk Wiejskich w Licheniu. Podczas zjazdu odbyło się 
sympozjum na temat „Odnowy wsi wielkopolskiej”,  w którym udział wzięło około 100 liderów 
wiejskich, samorządowców i sołtysów. Sołtysi mieli okazję spotkać się z przedstawicielami Agencji 
Rynku  Rolnego  oraz  Agencji  Restrukturyzacji   i  Modernizacji  Rolnictwa.  

26 maja 2008r. w Poznaniu w ramach konsultacji prowadzonych przy opracowywaniu zmian do 
ustawy o systemie oświaty oraz karty nauczyciela  odbyła się konferencja z Ministrem Edukacji 
-Panią  Katarzyną  Hall,  w której  uczestniczył  Z-ca Burmistrza  – Pan Paweł Nowak. W debacie 
udział  wzięli  Wojewoda  Wielkopolski  –  Pan  Piotr  Florek,  Marszałek  Województwa 
Wielkpolskiego  –  Pan Marek  Woźniak  oraz  przedstawiciele  organów nadzoru  pedagogicznego, 
organów prowadzącdych  i nauczyciele.  

27 maja 2008r. zostałem zaproszony na wręczenie nagród z okazji Dnia Animatora Kultury, które 
odbyło  się  w siedzibie  Centrum Kultury  i  Sztuki  w Koninie.  Statuetka  „Kariatyda”  to  symbol 
honorowania wyróżniających się animatorów kultury oraz osób tworzących i wspierających rozwój 
kultury w regionie konińskim. Kariatydy przyznaje Centrum Kultury i Sztuki w Koninie w pięciu 
kategoriach:  twórca  kultury,  animator  kultury,  mecenas  kultury,  za  wspieranie  kultury  przez 
samorząd lokalny oraz kategoria „Nova”. Nagrody przyznawane są od 2006 roku. W roku bieżącym 
uhonorowane zostały trzy osoby z naszej gminy. Pani Iwona Łagodziństa – instruktorka tańca w 
Gminnym  Ośrodku  Kultury  w  Kłodawie-  otrzymała  Kariatydę  w  kategorii  „Twórca  kultury”, 
Burmistrz  Kłodawy za zaangażowanie w rozwój  i upowszechnianie kultury na terenie miasta i 
gminy oraz Pan Stanisław Pawlak, któremu wręczono  nominację jako twórcy zespołu wokalno-
muzycznego  „Kłodawiacy”.  Statuetką  „za  wspieranie  kultury  przez  samorząd  lokalny” 
uhonorowano również prezydenta Konina Kazimierza Pałasza. 

30  maja w  Warszawie  odbyła  się  III  Konferencja  NOWOCZEŚNI   Z   URZĘDU 
„Zmiany,perspektywy  i  wiedza”  ,  w  której  udział  wzięli  Sekretarz  Gminy  –  Pani  Aneta 
Niestrawska  oraz  Skarbnik  Gminy  -Pan  Grzegorz  Dzięgielewski.  Konferencja  zgromadziła 
urzędników  z  całej  Polski.  Uczestnicy  spotkania  wzięli  udział  w debacie  dotyczącej  ustawy  o 
pracownikach samorządowych i  ustawy o służbie  cywilnej,  a  potem poszerzali  wiedzę podczas 
zajęć w 3 blokach tematycznych: Kadry,      Finanse,     Perspektywy. Debatę poprowadził minister 
Adam Leszkiewicz, zastępca szefa Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 
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W  spotkaniu  uczestniczył  również  twórca  reformy  samorządowej  profesor  Michał  Kulesza. 
Eksperci  na  ogół  pochlebnie  wypowiadali  się  na  temat  projektowanych  zmian  w  ustawach. 
Doceniają to, że szczególnie samorządy otrzymują do rąk więcej narzędzi do zarzadzania kadrami.
W  części  zajęć  tematycznych  największym  zainteresowaniem  cieszył  się  blok  „Kadry”. 
Urzędników  szczególnie  interesowały  możliwości  motywowania  personelu  oraz  podnoszenia 
kwalifikacji  poprzez  szkolenia  e-learning.  Uczestnicy  konferencji  najwyżej  ocenili  zajęcia 
„Motywowanie  w  urzędzie”,  prowadzone  przez  Panią  Agnieszkę  Czarnolewską  –  dyrektora 
generalnego Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego.

30 maja 2008r. odbyły się obchody Jubileuszu 60-lecia powstania Filii Biblioteki  w Bierzwiennej 
Długiej. Podczas uroczystości w imieniu Burmistrza Kłodawy pracownik Urzędu złożył życzenia 
i wręczył  kwiaty  na ręce pani dyrektor Barbary Maćkowiak i pani kierownik Elżbiety Stępień. 
Obchody zakończyły się występem dzieci ze Skoły Podstawowej w Bierzwiennej Długiej.     

30 maja 2008r. odbyło się także uroczyste otwarcie boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół 
Nr 2 w Kłodawie.  W ramach występów dzieci  i  młodzieży w ciekawy sposób zaprezentowano 
wszystkie dyscypliny sportu, które można uprawiać na boisku. Po uroczystym otwarciu odbyły się 
międzyszkolne zawody sportowe oraz piknik rodzinny.    

31  maja  2008r.  otwarte  zostało   drugie  tego  typu  boisko  w  naszej  gminie,  przy  Szkole 
Podstawowej   i Gimnazjum Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich w Wólce Czepowej.
W chwili  obecnej   Gmina  Kłodawa czyni  dalsze starania  o zwiększenie  liczby obiektów o tak 
wysokim standardzie na swoim terenie. Jako Gmina Kłodawa znaleźliśmy się na wstępnej liście 
programu   "Moje  boisko  -  Orlik  2012",  przewidzianych  do  realizacji  w  roku  2008.

Ochrona środowiska
3 czerwca 2008 r.  odbyło się w Kłodawie wyjazdowe posiedzenie Wojewódzkiej Rady Ochrony 
Przyrody działającej przy Wojewodzie Wielkopolskim. Okazją do tego wydarzenia było utworzenie 
stanowiska  dokumentacyjnego  (geologicznego)  soli  różowej  w  podziemiach  Kopalni  Soli 
„Kłodawa” i wpisanie go na listę Wojewody Wielkopolskiego. Ze stolicy Wielkopolski przybyło do 
nas 19 członków rady wraz z jej przewodniczącym Panem Henrykiem Piskonowiczem. Obecny był 
również  Wojewódzki  Konserwator  Przyrody  Pan  Jerzy  Ptaszyk  oraz  Geolog  Wojewódzki  Pan 
Eugeniusz  Pluczyński.Goście  zwiedzili  podziemną  trasę  turystyczną  ,  obejrzeli  stanowisko  soli 
różowej  i  zatrzymali  się  w  Domu  Górnika  na  krótkie  podsumowanie  wizyty,  w  którym 
uczestniczyli również przedstawiciele Kopalni Soli „Kłodawa” oraz Rady Miejskiej w Kłodawie. 

Burmistrz Kłodawy

       Józef Chudy
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